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A.A.M. 

Brok, Commissaris 
van 

de 

se: 

in 
de 

gee 

Fryslân 

De heer J. Gebben, burgemeester Tytsjerksteradiel 

Mevrouw J. de Vries, burgemeester Súdwest-Fryslân 

De heer 
F. 

Veenstra, 

nn 

De 

ie 

Marren 

De heer Buma, burgemeester gemeente 
Leeuwarden 

Mevrouw 
M. 

Waanders, burgemeester 
Waadhoeke 

  

De heer J. 
Rijpstra, burgemeester Smallingerland 

Mevrouw 
E. van 

Selm, 

Purgemeesier Opsterland 

  

  

  

  

    

Nr. 

| Onderwerp 

01 
|Opening 

en 

mededelingen 

De commissaris 
van 

de 
Koning (CdK) opent 

de 
vergadering 

en heet iedereen 
van 

harte 

welkom. 

02 
|Verslag 

LRT/PRT 

Er 

zijn geen opmerkingen 

03 

| 
Flexibilisering 

Asielketen en het Provinciaal 
Plan 

Actualiteit COA: COA voert 
gesprekken 

met diverse 
gemeenten 

omtrent extra 

capaciteit 
of 

mogelijkheden 
voor een 

AZC/opvang. 

In 
Heech is een 

quarantainelocatie. 

Omtrent locatie 
Balk 

wordt met de 
gemeente gesproken verlenging. 

COA is met 

Leeuwarden 
in 

gesprek. 
Wens 

van 
het COA een 

permanent 

AZC. In 
SWF 

lopen 

gesprekken 
over de 

verlening 

van AZC 
Sneek en ook of dit een locatie voor 

onbepaalde tijd gaat 
worden. COA is 

nog 
druk 

op 
zoek om 

invulling 
te 

geven 

aan 
de 

417 
korte 

termijn plekken 
die 

nodig zijn per provincie 
en daarover 

in 

gesprek 
met 

Heerenveen en 

Harlingen. 
Ook zoekt COA 

nog 

naar 
een 

quarantainelocatie 
met voor 

ca. 100 
plekken. 
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Buma vraagt naar de 417 plekken. COA geeft aan de AZC’s qua capaciteit vol dreigen 

te raken. Op korte termijn, binnen een jaar zijn er 5. 000 plekken nodig. Deze zijn 

verdeeld over alle Nederlandse provincie. Dit om noodopvang te voorkomen. 

CdK geeft nadrukkelijk aan dat wij reeds 252 plekken voor de korte termijn hebben 

ingevuld bij het AZC Burgum. Dit staat voor onze regietafel niet ter discussie. 

Rijpstra 
en 

Van Selm wijzen 
op 

de overlast gevende jonge asielzoekers. In Opsterland 

loopt nu een project waar middelen voor zijn ontvangen om deze jongeren op het 

rechte pad te krijgen. Helaas heeft dit wel gezorgd voor slechte publiciteit nu dit zonder 

medeweten van de gemeente in het nieuws is gekomen. De communicatie hieromtrent 

moet beter gestroomlijnd worden. Het COA heeft een vermoeden hoe dit tot stand is 

gekomen en zal navraag doen bij het ministerie. 

Mevrouw De Vries geeft aan dat Heech goed functioneert. Er is mogelijk nog wel een 

e 

2 opvang nodig voor hervestigers die in quarantaine moeten. Welke gemeente in 

Friesland zou dit kunnen? 

COA geeft aan dat het gaat om 100 bedden en 1 persoon per kamer. In Haren 

Groningen is nu een hotel ter beschikking gekomen bijvoorbeeld. Eigen sanitair is zeer 

wenselijk. 

Brok geeft 
aan dat door de gespreken die er nu lopen kwantitatief 

een goed beeld is. 

Omdat Fryslȃn kwantitatief nu al kan voorzien en ook op middellange termijn wellicht 

meer niet de focus op de verschillen tussen korte termijn en lange termijn. Graag voor 

de het volgend overleg een actueel overzicht van het COA van gemeenten, gesprekken 

en de stand van zaken. 

Van Selm 
en 

Waanders zijn het hiermee 
eens en 

verwijzen 
naar 

de situatie in 2015. 

Veel inspanning verricht waar uiteindelijk niets uit is gekomen. Zorgvuldigheid en 

draagvlak staan voorop. Waar we ons nu op moeten richten is het type locatie. Het Rijk 

vraag de regietafels hier ook een verdeling te maken naar satellietlocatie en regionale 

opvanglocatie, de kwalitatieve invulling. Hierover moeten we aan deze tafel het gesprek 

voeren. 

Brok vraagt welke concepten van opvang mogelijk en acceptabel en wijst ook op de 

mogelijkheden van eventuele kleinschalige opvang. 

COA verwijst als voorbeeld naar Groningen die al een keuze heeft gemaakt welke 

locatie de ROL-functie gaat vervullen en welke locatie satellietlocaties zullen zijn. 

Waanders geeft aan dat de criteria wel duidelijk moeten zijn. En wat gaat een dergelijke 

transitie doen met de bestaande AZC’s 
waarover ook met de omgeving afspraken zijn 

gemaakt en verwachtingen leven. Is het een hard criterium dat er 1 ROL moet komen 

of kan er sprake zijn van gemengde doelgroepen? Gaat de transitie geleidelijk? 

ROL is nu erg toegeschreven naar de stad terwijl integratie van mensen in de periferie 

juist heel goed verloopt en er vaak ook passende werkgelegenheid is. 

COA geeft aan dat dit landelijk is afgesproken, concentratie van vergunninghouders en 

kansrijke asielzoekers in een ROL. 

Veenstra geeft aan dat wij deze beleidslijn kunnen wijzigen en dit zullen adresseren via 

de lijn van de VNG en de lijn van de CdK’s. 

Brok geeft aan dat iedereen die hier wordt opgevangen en wordt gehuisvest volwaardig 

onderdeel uitmaken van onze Friese maatschappij en dat dit ten goede komt van het 

maatschappelijk draagvlak in Fryslȃn. 

Aan de regietafel wordt besloten dat het regionaal plan ambtelijk zal worden 

voorbereid. Over de aanpak zal contact worden opgenomen met de VFG. Brok geeft 

aan dat de provincie hierin kan faciliteren. Volgens overleg zal het concept-provinciaal 

plan ter bespreking voorliggen. 



  

Rondvraag 

Gebben 
geeft 

aan 
dat de 

processen 
momenteel 

vastlopen. 
Het 

AZC 

Burgum 
zit vol. 

Blijf 

ook houden voor de 

gehele 

keten. Willen we ruimte in de AZC's dan inzet 

op 

de 

huisvesting 

van 
de 

vergunninghouders. 
COA 

onderschrijft 
dit nu veel 

vergunninghouders lang 
dan de 

afgesproken 

12 
weken 

in 
het 

AZC 

verblijven. 
Bedden 

worden hierdoor te 
lang 

bezet 
gehouden. 

bevestigd 
als 

programma managers versnelling 
uitstroom 

vergunninghouders 
dit beeld. Corona heeft 

natuurlijk 
ook 

vertragend gewerkt. 
Vooral 

in 

de eerste helft 
van 

2020 is er veel 
vertraging opgelopen. 

Hier wordt 
aan 

gewerkt. 

Er 

zitten nu 6 tot 
7 
duizend 

vergunninghouders 

in 
de 

opvang 

waarvan 
4.000 

langer 
dan 3 

maanden. 
Op 

dit moment staan er voor de Friese 
gemeenten nog 

170 
gekoppeld 

die 

allemaal wachten 
op huisvesting. 

Ook 
zijn 

er creatieve 
mogelijkheden 

om 

vergunninghouders 
snel te huisvesten. 

Overigens 
huisvesten de Friese 

gemeenten 

over het 
algemeen 

snel en 

goed. 

Voor nieuwe 
huisvestingsvormen 

heeft het Ministerie 
van BZK 

een 

regeling 

van 
50 

min 

euro voor 

huisvesting bijzondere doelgroepen 

waarvan 
een deel ook 

gereserveerd 
is 

voor de 
huisvesting 

van 

vergunninghouders 

in 

bijvoorbeeld huisvestingsvoorzieningen. 

Om snelheid te 
krijgen 

in 
dit 

proces 
adviseert om ook de wethouders 

wonen/ro 
aan 

te laten sluiten 
bij 

de 
provinciale regietafel 

en ook de 
gedeputeerde 

wonen/ro. 

Brok stelt voor om de wethouders vooral 
pragmatisch 

mee te nemen. 
In 

de 

decemberbijeenkomst 
met de 

burgemeesters 

zal 
de CdK dit 

punt bespreken. 
Ook 

zal 

hij 
dit 

opnemen 
met de 

gedeputeerde 
wonen. 

  

Sluiting 

CdK sluit de 
vergadering. 

In 

januari 
komen we weer 

bij elkaar, liefst 
fysiek. 
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Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is achterwege gelaten
op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld correspondeert met de
bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

J Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van de eerbiediging

van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


